
 
 

 
 

   

  
Biographical note: Richard Wall 

 

Richard Wall was appointed Chief of the Currency Department in March 2013. Reporting to the 

Governor, he is responsible for all aspects of the Bank of Canada’s Currency function, including 

the issuance of the polymer bank note series.  

 

Born in Montréal, Mr. Wall has a Bachelor of Architecture degree and a Bachelor of Science in 

Architecture degree, both from McGill University. He is a member of the Royal Architectural 

Institute of Canada. 

 

Mr. Wall joined the Bank in 1990 and has held various positions within the departments of 

Corporate Services and Currency. He was previously Director of Currency Operations, responsible 

for bank note production and distribution.  
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Notice biographique : Richard Wall 

 

Richard Wall a été nommé chef du département de la Monnaie en mars 2013. Sous la direction du 

gouverneur, il est chargé de tous les aspects de la fonction Monnaie de la Banque du Canada, y 

compris de l’émission de la série de billets de banque en polymère.  

 

Né à Montréal, M. Wall est titulaire d’un baccalauréat en architecture et d’un baccalauréat en 

sciences de l’architecture de l’Université McGill. Il est membre de l’Institut royal d’architecture 

du Canada. 

 

M. Wall est entré au service de la Banque en 1990 et a occupé différents postes au sein des 

départements des Services généraux et de la Monnaie. Il a notamment été directeur, Opérations sur 

la monnaie, et à ce titre, était responsable de la production et de la distribution des billets de 

banque. 
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